
Protokół Nr 62/10
Z posiedzenia Komisji  Budżetu, Planowania i Finansów odbytego w dniu 13.07.2010 r. Początek 
posiedzenia godz. 17.00, zakończenie 17.30.
Obecni Członkowie Komisji :
1.Genowefa Pohoska -
2. Anna Klepacz – nieobecna (usprawiedliwiona, urlop wypoczynkowy)
3.Zofia Ujma - 
4. Tadeusz Bierowski – 
5. Piotr Tyrawa - 
Nieobecni usprawiedliwieni: Anna Klepacz 
Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji: 
1. Pan Burmistrz M. Górecki
2. Pani Z-ca Skarbnika K. Rogowska
3. Pan Przew. RM T. Cwynar

Porządek obrad:

1. Rozpatrzenie zmiany uchwały budżetowej Miasta Kowary na rok 2010.
2. Sprawy różne.

STRESZCZENIE  PRZEBIEGU  OBRAD

Ad1. 
Przewodnicząca otworzyła posiedzenie Komisji , przedstawiła porządek obrad , który został 
przyjęty jednogłośnie.

 
Ad2. 

Głos  zabrał  Pan Burmistrz,  który wyjaśnił  powody zwołania  dodatkowej  sesji.  Następnie 
Przewodnicząca oddała głos z-cy Skarbnika tj. Pani K. Rogowskiej , która przybliżyła projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Kowary na rok 2010. przesunięcia w 
planie  wydatków  Miasta  wynikają  głównie  ze  zmian  w  zakresie  realizacji  zadań 
inwestycyjnych. Został mianowicie korzystnie rozstrzygnięty przetarg na zadanie „Budowa 
parkingów  przy  ul.  Klonowej  oraz  „Przebudowa  nawierzchni  ul.  Klonowej”.  Powstała 
nadwyżka budżetowa ok.  300.  000 zł.  pozwala na wprowadzenie nowego zadania to  jest 
„Budowa  jezdni  i  parkingów  przy  ul.  Brzozowej  2010-2011  rok”,  Zadanie  to  w  miarę 
posiadanych  środków  finansowych  będzie  sukcesywnie  realizowane.  Przewodnicząca  G. 
Pohoska  zapytała  następnie  o  plany  miasta  w  zakresie  budowy przyłączy  do  kanalizacji 
sanitarnej ponieważ wprowadzone zadanie z tego zakresu w projekcie uchwały uwzględnia 
tylko nieliczne budynki mieszkalne. Pan Burmistrz wyjaśnił , że ze względów finansowych w 
pierwszym rzędzie przyłącza będą wykonane w tych budynkach, które w całości są gminne. 
W  miarę  napływu  środków  do  budżetu  Miasta  będą  przyłączane  do  istniejącej  sieci 
kanalizacyjnej inne nieruchomości. W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania 
projektu  uchwały,  która  trzema  głosami  za  ,  przy  jednym  wstrzymującym  się  została 
zaopiniowana pozytywnie, 

Ad 3. 
Pan Tyrawa ( głos wstrzymujący się) zaznaczył , że kwestionuje zasadność zwoływania tzw. 
Sesji nadzwyczajnych, gdyż uważa , że są one organizowane w pośpiechu i jest mało czasu na 



rzetelne przygotowanie się do nich,  ponadto jest  to niezgodne ze statutem. Pan burmistrz 
odpowiedział że są sytuacje , które wymagają podjęcia szybkich decyzji , jak ta w przypadku 
znalezienia  pieniędzy na  rozpoczęcie  budowy jezdni  na  ul.  Brzozowej”.  Gdyby sesja  nie 
została  zwołana  w takim trybie  to  ze  względu na  czas  wakacyjny mogłoby dojść  do  jej  
zwołania we wrześniu ,  a to opóźniłoby podjęcie działań związanych z realizacją zadania 
„Budowa jezdni i parkingów na ul. Brzozowej”. Członkowie Komisji w większości zgodzili 
się z argumentacją Pana Burmistrza. 

Po wyczerpaniu spraw różnych Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

Wnioski Komisji:
1. Jak w streszczeniu.

Protokołowała                                                                      Przewodnicząca Komisji 
                                                                                           
G. Pohoska                                                                                   G. Pohoska


